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Protokół Nr LIX/2023 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 2 6 października 2 0 2 3 r . 

L I X S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 6 paździemika 2 0 2 3 r . , w g o d z i n a c h 1 1 : 0 0 - 1 4 : 3 0 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , u L J . Chełmońskiego 1 4 . 

W ses j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca Wójta, 
p . J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z , p . K a t a r z y n a K a l i n o w s k a S k a r b n i k G m i n y , p r a c o w n i c y 
Urzędu G m i n y , d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych, mieszkańcy i z a i n t e r e s o w a n e 
o s o b y . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y L I X s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych i oglądających sesję. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e podczas se s j i odbywają się z a pośrednictwem 
o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z LIX sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło 14 r a d n y c h . 
W t r a k c i e s e s j i l i c z b a r a d n y c h ulegała z m i a n i e . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d L I X ses j i i zapytał, 
c z y są w n i o s k i l u b u w a g i d o p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d . 
Wójt Gminy - zgłosił w n i o s e k o zmianę p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d s e s j i , dotyczący: 
- d o d a n i a p o p k t 10 p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d p k t Uchwała w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na finansowanie planowanego deficytu budżetu 
gminy Mińsk Mazowiecki - s p r a w a była o m a w i a n a n a K o m i s j i Budżetu i I n w e s t y c j i , 
jeśli będą p y t a n i a t o u d z i e l o n e zostaną d o d a t k o w e i n f o r m a c j e , 
- d o d a n i a p o p k t 14 p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d p k t Uchwała w sprawie zmiany 
uchwały Nr LVL528.2023 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 22 czerwca 2023 r. 
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w sprawie zmiany uchwały Nr XLL 359.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Karolina i Stara Niedziałkapn.Karolina inwestycyjna'' 
P o przyjęciu z m i a n pozostałe p k t zostaną o d p o w i e d n i o p r z e n u m e r o w a n e . 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d 
4. Przyjęcie protokołu z L V I I I s e s j i R a d y G m i n y 
5. Wręczenie nagród w G m i n n y m K o n k u r s i e F o t o g r a f i c z n y m p t . „Nasze z a b y t k i " 

i w K o n k u r s i e n a najpiękniejszy ogród i przedogródek w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i 
6. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
7 . S y t u a c j a oświaty w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i 
8. S p r a w o z d a n i e z działalności G m i n n e j B i b l i o t e k i P u b l i c z n e j 
9. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 3 r o k 
10. Uchwała w s p r a w i e z m i a n W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 

n a l a t a 2 0 2 3 - 2 0 3 2 
11. Uchwała w s p r a w i e zaciągnięcia k r e d y t u długoterminowego z p r z e z n a c z e n i e m 

n a finansowanie p l a n o w a n e g o d e f i c y t u budżetu g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
12. Uchwała w s p r a w i e określenia wysokości s t a w e k p o d a t k u o d nieruchomości o r a z 

zwolnień z t e g o p o d a t k u 
13. Uchwała w s p r a w i e m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y 

Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części miejscowości Brzóze p n . „Brzóze i n w e s t y c y j n e " 
- E t a p A 

14. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X L V I . 4 1 5 . 2 0 2 2 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
z d n i a 17 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego części 
miejscowości G l i n i a k 
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15. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X L V I . 4 1 7 . 2 0 2 2 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
z d n i a 17 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i obejmującego miejscowość 
H u t a Mińska 

16. Uchwała w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r L V I . 5 2 8 . 2 0 2 3 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
z d n i a 2 2 c z e r w c a 2 0 2 3 r . w s p r a w i e z m i a n y uchwały N r X L I . 3 5 9 . 2 0 2 2 R a d y G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 2 3 c z e r w c a 2 0 2 2 r . w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia 
m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
obejmującego części miejscowości K a r o l i n a i S t a r a Niedziałka p n . „Karolina 
i n w e s t y c y j n a " 

17. Uchwała w s p r a w i e przyjęcia W i e l o l e t n i e g o p r o g r a m u współpracy G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i z o r g a n i z a c j a m i pozarządowymi o r a z i n n y m i u p r a w n i o n y m i 
p o d m i o t a m i prowadzącymi działalność pożytku p u b l i c z n e g o n a l a t a 2 0 2 4 - 2 0 2 7 

18. Uchwała w s p r a w i e p o z b a w i e n i a s t a t u s u p o m n i k a p r z y r o d y w związku z utratą wartości 
p r z y r o d n i c z y c h i z a p e w n i e n i a bezpieczeństwa p o w s z e c h n e g o 

19. W o l n e w n i o s k i 
20. Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o protokołu — u w a g 
n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół z a przyjęty. 

Punkt 5. 
Wręczenie nagród w Gminnym Konkursie Fotograficznym pt. „Nasze zabytki" 

i w Konkursie na najpiękniejszy ogród i przedogródek w Gminie Mińsk Mazowiecki 

P r z e d s t a w i o n o laureatów G m i n n e g o K o n k u r s u F o t o g r a f i c z n e g o p t . „Nasze z a b y t k i " 
i K o n k u r s u n a najpiękniejszy ogród i przedogródek w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i . 
N a g r o d y zostały wręczone l a u r e a t o m . 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Minutą c i s z y u c z c z o n o pamięć zmarłego M a r i a n a Kroszczyńskiego k o m b a t a n t a I I w o j n y 
światowej, a k t y w n i e działającego w życiu p u b l i c z n y m . 

Punkt 7. 
Sytuacja oświaty w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Pani Sekretarz - przedstawiła informację o s t an i e r e a l i z a c j i zadań oświatowych w G m i n i e 
Mińsk M a z o w i e c k i z a r o k s z k o l n y 2 0 2 2 / 2 0 2 3 . 
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Przewodniczący Rady - zwrócił uwagę n a niewystarczającą wysokość s u b w e n c j i 
oświatowej o t r z y m y w a n e j p r z e z samorządy. Jeśli t r e n d t e n n i e z a t r z y m a się i g m i n y będą 
musiały dokładać d o oświaty c o r a z więcej środków t o t r z e b a będzie zmniejszać i n n e w y d a t k i 
w p o d s t a w o w e j działalności g m i n y , j a k n p . i n w e s t y c j e . P r o b l e m d o t y c z y w s z y s t k i c h 
samorządów i o d b i j a się k o s z t e m i n w e s t y c j i w t e r e n i e i w i n n y c h s e k t o r a c h życia 
społecznego. W związku z t y m uważa, że należy apelować d o władz państwowych, żeby 
s u b w e n c j a oświatowa była n a p o z i o m i e o d p o w i e d n i m d o p o t r z e b . Podziękował też w i m i e n i u 
całej R a d y G m i n y d y r e k t o r o m z a d o b r e w y n i k i egzaminów w porównaniu d o średniej 
k r a j o w e j . Zapytał również, j a k d y r e k t o r z y z a o p a t r u j e się n a sztuczną inteligencję, która 
w c h o d z i c o r a z b a r d z i e j również d o szkół. 
Pan Maciej Samulik Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stojadłach - powiedział, że szkoła 
s tara się nadążać z a n o w y m i t r e n d a m i , a s z t u c z n a i n t e l i g e n c j a t o b a r d z o duże w y z w a n i e d l a 
n a u c z y c i e l i , którzy muszą zmienić m e t o d y i sposób p r a c y z u c z n i a m i , podając przykład 
wypracowań. N a chwilę obecną n i e można wskazać k o n k r e t n y c h rozwiązań, ponieważ j e s t 
t o j e s z c z e dość a b s t r a k c y j n e . 

Punkt 8. 
Sprawozdanie z działałności Gminnej Bibłioteki Pubłicznej 

Pani Daria Lisiecka Dyrektor Bibłioteki Pubłicznej Gminy Mińsk Mazowiecki -
przedstawiła s p r a w o z d a n i e z działalności B i b l i o t e k i . 

Przewodniczący R a d y ogłosił lOminutową przerwę w o b r a d a c h . 
P o p r z e r w i e o b r a d y zostały w z n o w i o n e . 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały i zgłosiła a u t o p o p r a w k i 
d o p r o j e k t u . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIX,553.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 10. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2023-2032 

Skarbnik Gminy - poinformowała, że j e s t t o d o s t o s o w a n i e W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y 
F i n a n s o w e j d o z m i a n w budżecie. Poinformowała też o n o w y c h przedsięwzięciach 
w p i s a n y c h d o W P F . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2023-2032 została podjęta 
Uchwała Nr LIX,554,2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem 

na finansowanie płanowanego deficytu budżetu gminy Mińsk Mazowiecki 

Skarbnik Gminy - poinformowała, że k r e d y t długoterminowy m a być w wysokości 
6 ,6 m i n zł i j e s t zaciągany n a f i n a n s o w a n i e p l a n o w a n e g o d e f i c y t u budżetu g m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , który w y n i k a z r e a l i z a c j i zadań i n w e s t y c y j n y c h p r z e w i d z i a n y c h n a r o k 
2 0 2 3 . K r e d y t mieści się w l i m i c i e zaciąganych zobowiązań, a szczegóły k r e d y t u zostaną 
u s t a l o n e w u m o w i e z b a n k i e m w y b r a n y m w t r y b i e u s t a w y p r a w o zamówień p u b l i c z n y c h . 
Spłata nastąpi w l a t a c h 2 0 2 4 - 2 0 2 5 . Zobowiązanie o r a z j e g o spłata zostały z a p l a n o w a n e 
w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j , a k o s z t y j e g o zaciągnięcia mieszczą się w l i m i c i e 
wydatków n a obsługę długu z a p l a n o w a n e g o w budżecie n a 2 0 2 3 r . o r a z w W i e l o l e t n i e j 
P r o g n o z i e F i n a n s o w e j . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na 
finansowanie płanowanego deficytu budżetu gminy Mińsk Mazowiecki została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIX,555,2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 12. 
Uchwała w sprawie okreśłenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwołnień z tego podatku 

Skarbnik Gminy - poinformowała, że M i n i s t e r Finansów ogłosił n o w e s t a w k i m a k s y m a l n e 
podatków i opłat l o k a l n y c h n a 2 0 2 4 r o k . S t a w k i m a k s y m a l n e p o d a t k u o d nieruchomości 
w 2 0 2 4 r . będą wyższe o 1 5 % o d obowiązujących w 2 0 2 3 r o k u . S t a w k i p o d a t k u 
o d nieruchomości n a d a n y r o k u s t a l a R a d y G m i n y w f o r m i e uchwały, a l e s t a w k i t e n i e mogą 
być wyższe o d m a k s y m a l n y c h s t a w e k określonych p r z e z M i n i s t r a . Z a s a d y określone 
w u s t a w i e o finansach p u b l i c z n y c h narzucają samorządom maksymalizację dochodów 
bieżących. P o d a t k i l o k a l n e n a t o m i a s t są z n a c z n y m źródłem t y c h dochodów. Uwzględniając 
powyższe n a 2 0 2 4 r . z a p r o p o n o w a n o w z r o s t s t a w e k p o d a t k o w y c h . O b e c n a s y t u a c j a 
e k o n o m i c z n a , zwłaszcza rosnąca i n f l a c j a p r z e m a w i a z a p o d n i e s i e n i e m s t a w e k p o d a t k o w y c h . 
Większość s t a w e k z a p r o p o n o w a n y c h w p r o j e k c i e uchwały j e s t dużo niższa 
o d m a k s y m a l n y c h możliwych d o u c h w a l e n i a . P a n i S k a r b n i k przedstawiła następnie 
p r o p o z y c j e s t a w e k p o d a t k o w y c h w y p r a c o w a n y c h podczas K o m i s j i Budżetu i I n w e s t y c j i . 
Przewodniczący Rady - poinformował, że j e s t m i n i m a l n y w z r o s t s t a w e k p o d a t k o w y c h , 
a le uważa, że n a s z a g m i n a n a d a l j e s t b a r d z o k o n k u r e n c y j n a w porównaniu d o i n n y c h g m i n 
z p o w i a t u . Przewodniczący zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
2 radnych. 
Uchwała w sprawie okreśłenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 
zwołnień z tego podatku została podjęta 
Uchwała Nr LIX,556.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze 
pn. „Brzóze inwestycyjne" - Etap A 

Pani Urszuła Miłewska pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że miejscowość 
Brzóze została p o d z i e l o n a n a d w a e t a p y : A i B . E t a p B z e względu n a g r u n t y k l a s y I I I j e s t 
p r o c e d o w a n y , n a t o m i a s t e tap A przeszedł p r o c e d u r y p l a n i s t y c z n e . Wyłożenie p r o j e k t u t e g o 
p l a n u odbywało się w d n i a c h 2 8 s i e r p n i a - 2 0 września 2 0 2 3 r . D y s k u s j a p u b l i c z n a odbyła się 
11 września z możliwością składania u w a g d o 6 paździemika - d o p r o j e k t u p l a n u n i e 
w n i e s i o n o u w a g . P r o j e k t p l a n u z a w i e r a p r z e z n a c z e n i e głównie p o d usługi i produkcję o r a z 
t y p o w e t e r e n y p r o d u k c y j n e . P r z e w i d z i a n a j e s t sieć d r o g o w a i t e r e n y r o l n e o r a z leśne, których 
p r z e z n a c z e n i a n i e z m i e n i a się. 
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Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Za podjęciem uchwały było U radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Brzóze pn. „Brzóze inwestycyjne" 
- Etap A została podjęta. 
Uchwała Nr LIX.557,2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI.415.2022 Rady Gminy 

Mińsk Mazowiecki z dnia 17 łistopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 

obejmującego części miejscowości Głiniak 

Pani Urszuła Miłewska pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że podział p r o c e d u r y 
p l a n i s t y c z n e j w y n i k a z p r z y s p i e s z e n i a p rac n a o b s z a r a c h , które n i e wymagają s p e c j a l n y c h 
uzgodnień. W t y m p r z y p a d k u c h o d z i o w y d z i e l e n i e terenów, które potrzebują z g o d y 
n a zmianę p r z e z n a c z e n i a gruntów leśnych S k a r b u Państwa n a ce l e nieleśne. Zgodę w y d a j e 
M i n i s t e r Środowiska i j e s t t o wielomiesięczna p r o c e d u r a . 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVL415.2022 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 17 łistopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 
obejmującego części miejscowości Głiniak została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIX.558.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 15. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI.417.2022 Rady Gminy 

Mińsk Mazowiecki z dnia 17 łistopada 2022 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego miejscowość Huta Mińska 

Pani Urszuła Miłewska pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że u z a s a d n i e n i e j e s t 
tożsame z wcześniejszą uchwałą. W t y m p r z y p a d k u p r z y d a w n y m z a l e w i e t z w . M a r i a n k a 
występują g r u n t y należące d o S k a r b u Państwa będące w zarządzie Nadleśnictwa. 
A b y t e g r u n t y z g o d n i e ze s t u d i u m częściowo przeznaczyć p o d funkcję rekreacyjną p o t r z e b n a 
j e s t z g o d a M i n i s t r a Środowiska. Z e względu n a s k o m p l i k o w a n i e t e j p r o c e d u r y z d e c y d o w a n o 
się n a podział uchwały i n t e n c y j n e j 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI.417.2022 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 17 łistopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 
obejmującego miejscowość Huta Mińska została podjęta. 
Uchwała Nr LIX.559.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVI.528.2023 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.359.2022 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Karołina i Stara Niedziałka 

pn. „Karołina inwestycyjna" 

Pani Urszuła Miłewska pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że o b e c n i e j e s t n a 
e tap ie u z y s k i w a n i a zgód n a zmianę p r z e z n a c z e n i e terenów leśnych i r o l n y c h . W c z e r w c u 
t ego r o k u podjęto uchwałę o p o d z i a l e t e r e n u n a d w a e t a p y : A i B , a l e niezauważona została 
j e d n a działka, która s t a n o w i g r u n t k l a s y I I I . W związku z t y m należy skorygować granicę 
podziału, a b y osiągnąć z a m i e r z o n y c e l , c z y l i p r z y s p i e s z e n i e p r o c e d u r y d l a części t e r e n u , 
który n i e j e s t o b s z a r e m c h r o n i o n y m . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LVI.528.2023 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.359.2022 Rady Gminy 
Mińsk Mazowiecki z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 
obejmującego części miejscowości Karołina i Stara Niedziałka pn. „Karołina 
inwestycyjna" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIX.560.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała w sprawie przyjęcia Wiełołetniego programu współpracy 

Gminy Mińsk Mazowiecki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 
podmiotami prowadzącymi działałność pożytku pubłicznego na łata 2024 - 2027 

Pani Sekretarz - poinformowała, że j e s t t o c y k l i c z n a uchwała, która d o te j p o r y była 
p o d e j m o w a n a co r o k u . Uchwała w s w o j e j treści n i e z m i e n i a się, wydłużono j e d y n i e o k r e s 
w j a k i m m a obowiązywać p r o g r a m , b o p r z e p i s y n a t o pozwalają. N o w y p r o g r a m 
m a obowiązywać w l a t a c h 2 0 2 4 - 2 0 2 7 . P r o j e k t uchwały został p o d d a n y k o n s u l t a c j o m , 
n i e wpłynęły żadne u w a g i . P a n i S e k r e t a r z poinformowała, że n a p o d s t a w i e t e j uchwały były 
p o d e j m o w a n e działania w r o k u bieżącym. Poinformowała również o o b s z a r a c h współpracy, 
których d o t y c z y p r o g r a m . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie przyjęcia Wiełołetniego programu współpracy Gminy Mińsk 
Mazowiecki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 
prowadzącymi działałność pożytku pubłicznego na lata 2024 - 2027 została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIX.561.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 18. 
Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości 

przyrodniczych i zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego 

Zastępca Wójta - poinformował, że Zespół Szkół w I g n a c o w i e wystąpił z prośbą o zajęcie 
się dębem, który z n a j d u j e się w pobliżu p l a c u z a b a w , budynków i l i n i i e n e r g e t y c z n e j . 
Dąb j e s t w słabym s t a n i e , pień w środku j e s t spróchniały i w związku z t y m p r z y c h y l a 
się d o t e j prośby. Z g o d n i e z procedurą należy zdjąć s ta tus p o m n i k a p r z y r o d y d l a t e g o d r z e w a . 
N a t e r e n i e p r z y s z k o l n y m j e s t dużo i n n y c h d r z e w , więc z i e l e n i n i e z a b r a k n i e . W n i o s e k j e s t 
za sadny . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości 
przyrodniczych i zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego została podjęta 
Uchwała Nr LIX.562.2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Wołne wnioski 

Radny Maciej Gałązka - w kontekście problemów z jakością w o d y z S U W Zamienię 
podziękował z a i n t e n s y w n e działania i pracę P a n i Małgorzaty Komudy-Ołowskiej 
K i e r o w n i k a G m i n n e g o Zakładu G o s p o d a r k i K o m u n a l n e j . P a n i K i e r o w n i k n a w e t w d n i w o l n e 
o d p r a c y kontaktowała się i udzielała wyjaśnień. R a d n y m a n a d z i e j e , że o s t a t n i o p o b r a n a 
d o b a d a n i a próbka w o d y będzie d o b r a . 
Przewodniczący Rady - przyłączył się d o podziękowań i poprosił o l e p s z y przepływ 
i n f o r m a c j i pomiędzy wykonawcą a G Z G K l u b Gminą w kontekście p r z e r w w d o s t a w i e 
w o d y , ponieważ p o w o d u j e t o n i e p o t r z e b n e napięcia. 
Mieszkaniec Gminy - zwracając się d o Wójta zapytał, c z y u c z c i w i e t r a k t u j e podatników 
między i n n y m i t a k i c h j a k o n . Zapytał też d l a c z e g o t a c y p o d a t n i c y j a k o n , a j e s t zasłużony d l a 
społeczności g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , płacą p o d a t k i , a n i e mieszkańcy n i e będący 
p o d a t n i k a m i Urzędu G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n i e płacą p o d a t k u - j e s t t o s y t u a c j a , 
o którą p y t a o d długiego c z a s u . Zwracając się d o Przewodniczącego R a d y G m i n y powiedział, 
że parę miesięcy w s t e c z obwoził Przewodniczącego p o t e r e n a c h M a r i a n k i , H u t y Mińskiej, 
G r a b i n y , Iłówca i o k o l i c . Przewodniczący robił s o b i e zdjęcia i był z a t y m , że f a k t y c z n i e 
p o w i n n o być t o z m i e n i o n e , a l e n i c n i e zostało w te j m a t e r i i z r o b i o n e . Powiedział też, 
że Przewodniczący R a d y miał przyjechać z Panią K i e r o w n i k , a l e n i e przyjechał. 
Przewodniczący miał powiedzieć, że m i e s z k a n i e c wydał g o i podłożył m u świnie -
m i e s z k a n i e c zapytał, c z y Przewodniczący h o d u j e da le j tę świnię. Powiedział też, że zgłaszał 
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t e m a t przejścia, a j e s t t o n a j b a r d z i e j d r a s t y c z n e , b o n i e m a przejścia d o szkoły z c h o d n i k a 
n a c h o d n i k i Przewodniczący robił sob i e zdjęcia - Przewodniczący Rady odpowiedział, 
że o t y m f a k c i e n i e r o z m a w i a l i . Mieszkaniec powiedział, że Przewodniczący robił sob ie 
zdjęcia i poprosił, żeby n i e robić z n i e g o głupa, b o t o już n i e p i e r w s z y r a z . N a wjeździe 
n a p a r k i n g d o szkoły j e s t t a b l i c z k a w j a z d n a p a r k i n g i t a m też z c h o d n i k a n a c h o d n i k 
n i e m a z r o b i o n y c h pasów. W i n n y c h m i e j s c a c h j a k n p . d o kościoła też n i e m a pasów 
z c h o d n i k a n a c h o d n i k , n a t o m i a s t u n i e g o , j a k t o mówią trochę b r z y d k o , n i e było j a k w p y s k 
zamalować t o z a m a l o w a l i pas n a p a r k i n g u p r z e d s k l e p e m w H u c i e Mińskiej i już kilkanaście 
r a z y l u d z i e t o wyśmiewali. Powiedział też, że w M a r i a n c e Zastępca Wójta podpisał i n b l a n c o 
odbiór d r o g i i d o t e j p o r y n i c n i e zostało z r o b i o n e , b o n i e zauważył, żeby t e d r o g i i p o b o c z a , 
które u d o w o d n i o n o , że były źle z r o b i o n e , n i e z g o d n i e z p l a n e m , p r o j e k t e m i p r a w e m 
b u d o w l a n y m , a pieniądze podatników zostały z m a r n o w a n e i wypłacone. Powiedział również, 
że a b s u r d e m j e s t t o c o powiedział kiedyś Przewodniczący, że został m u w y d a n y d o k u m e n t 
odnośnie podatków, b o n i e m a t a k i e g o d o k u m e n t u i n i e został m u wysłany i p r o s i , żeby 
g o n i e okłamywać i zachować się j a k facet , c o n o s i s p o d n i e , a n i e okłamywać g o w b e z c z e l n y 
sposób. 
Przewodniczący Rady - powiedział, że o d p o w i e przedmówcy w j e g o s t y l u : n i e r o b i P a n 
ze m n i e głupa i j e s t t o j e g o odpowiedź n a zadane p y t a n i a . 
Wójt - powiedział, że w s z y s c y p o d a t n i c y , którzy mają działalność n a t e r e n i e g m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i płacą p o d a t k i . W s z y s c y p o d a t n i c y mający działalność n a t e r e n i e g m i n y mają 
p r a w o w t r u d n e j s y t u a c j i wystąpić d o Wójta o p o m o c w p o s t a c i u l g i l u b u m o r z e n i a . F i r m a , 
którą s u g e r u j e przedmówca płaci p o d a t k i i n i g d y n i e wystąpiła o ulgę. Powiedział też, 
że każdy p o d a t n i k j e s t równo t r a k t o w a n y . 
Zastępca Wójta - w s p r a w a c h chodników i przejść d l a p i e s z y c h poinformował, 
że są protokoły z całej g m i n y o d o r g a n u zarządzającego r u c h e m n a d r o g a c h g m i n n y c h , 
c z y l i o d S t a r o s t y i n i e było t a m t a k i c h zaleceń jeśli c h o d z i o u l . Szkolną w H u c i e Mińskiej. 
W s p r a w i e u l . M i o d o w e j w M a r i a n c e przypomniał, że z a w y k o n a n e r o b o t y zostało 
wypłacone w y n a g r o d z e n i e w t y m z a k r e s i e , n a t o m i a s t w z a k r e s i e , który n i e został w y k o n a n y 
w y e g z e k w o w a n o pieniądze o d w y k o n a w c y i i n f o r m o w a n o już o t y m . Powiedział też, 
że n a w y k o n a n i e p o b o c z y n i e było p r o j e k t u . Były t o w y d a t k i bieżące r e m o n t o w e i o n e n i e 
wymagają t w o r z e n i a p r o j e k t u i u z y s k i w a n i a p o z w o l e n i a n a budowę. 
Mieszkaniec - zapytał d l a c z e g o w t a k i m r a z i e podczas k o m i s j i n a u l . M i o d o w e j zażądano 
o d k o p y w a n i a p o b o c z y i j e m i e r z o n o . N a j a k i e j było t o p o d s t a w i e , b o miało t a m być n i e m n i e j 
niż 15 c m , a było 7 -8 c m i było t o n i e z g o d n e z p r z e p i s a m i . Zapytał też, c z y n i e było p r o j e k t u 
i n i e było u z g a d n i a n e z wykonawcą j a k i e j grubości m a być podłoże i z j a k i e g o k r u s z y w a o r a z 
n a j a k i e j szerokości - Wicewójt odpowiedział, że było t o określone n a p o d s t a w i e 
d o k u m e n t a c j i z z a p y t a n i a o f e r t o w e g o . Mieszkaniec powiedział, że było p o d p i s a n e i n b l a n c o 
i Wicewójt dostał z a t o u p o m n i e n i e , a l e n i e widział, żeby coś się t a m działo w te j m a t e r i i . 
Poprosił też, żeby Wójt n i e czarował, że w s z y s c y mieszkańcy płacą p o d a t e k , b o d o t y c z y 
t o wydzierżawionego o b i e k t u z p l a c e m d l a W S S . Zapytał też, c z y W S S płaci p o d a t e k 
z a wydzierżawioną działkę i p r o s i o u d o w o d n i e n i e m u t e g o . M i e s z k a n i e c dodał, że p o n i e s i e 
k o s z t y i k o n s e k w e n c j e , a l b o z a p r z e p r o s z e n i e m Wójt n a p l u j e m u w t w a r z j a k t o j e s t p r a w d a -
Wójt odpowiedział, że udzielał już i n f o r m a c j i w t y m z a k r e s i e . Mieszkaniec powiedział, 
że n i e otrzymał n a piśmie o d p o w i e d z i , j e s t t o s z o k i b e z c z e l n e kłamstwo, b o n i c n i e dostał. 
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P r z e s t r z e g a też p o t e n c j a l n y c h wyborców, żeby w i e d z i e l i j a k i m oszukańcem j e s t 
Przewodniczący łącznie z Wójtem. 
Przewodniczący Rady - podziękował z a t e r e k o m e n d a c j e . Powiedział również, 
że m i e s z k a n i e c p u b l i c z n i e o s z u k u j e l u d z i w s w o j e j w y p o w i e d z i , a l e n i e będzie już się 
przywoływał d o p e w n y c h faktów. N i e w s z y s t k i e r z e c z y m i e s z k a n i e c wymienił z g o d n i e 
z prawdą. M i e s z k a n i e c mówi, że Przewodniczący i Wójt są o s z u s t a m i , a l e s a m się t a k 
z a c h o w u j e i w o b e c t e g o p r o s i , żeby liczył się ze słowami, b o będzie miał wyciągane z t e g o 
tytułu k o n s e k w e n c j e , b o m i a r k a w s t o s u n k u d o n i e g o się p r z e b i e r a i kończy się cierpliwość. 

Przewodniczący R a d y G m i n y zamknął o b r a d y L 1 X se s j i R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , które odbyły się w d n i u 2 6 paździemika 2 0 2 3 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 

Punkt 20. 
Zamknięcie obrad 
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